
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 25/4/2025 
 
Του:  Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου  
  Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Την κ. Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 
  Τον κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
ΘΕΜΑ: «Πλήρης εγκατάλειψη των αθλητικών υποδομών στα Γρεβενά» 
 
Κυρία, κύριε Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση κατοίκων των Γρεβενών, οι αθλητικές εγκαταστάσεις της 
πόλης τους έχουν εγκαταλειφθεί. Μας μετέφεραν οι ως άνω ότι εδώ και 8 χρόνια το 
κολυμβητήριο της πόλης είναι κλειστό, αναγκάζοντας τους γονείς των αθλητών, αλλά 
και όσους επιθυμούν τα παιδιά τους να μάθουν κολύμπι, να μετακινούνται αρκετά 
χιλιόμετρα μακριά στις πόλεις της Κοζάνης ή της Πτολεμαΐδας για να κάνουν 
προπονήσεις. Το Δημοτικό Στάδιο Γρεβενών «Μίλτος Τεντόγλου», σε καμία περίπτωση 
δεν είναι αντάξιο του ονόματός του. Τα παιδιά προπονούνται μέσα στο κρύο, χωρίς να 
έχουν την επιλογή κάποιου κλειστού γυμναστηρίου ή κάποιου κλειστού χώρου, το 
ταρτάν κάτω από τις κερκίδες πλημμυρίζει, όταν βρέχει, και για φωτισμός ούτε λόγος. 
Ζητούν οι ως άνω κάτοικοι από την Πολιτεία και αρμοδίους φορείς να βοηθήσουν την 
πόλη τους να αποκτήσει τις αθλητικές υποδομές που αξίζουν στους πολίτες της 
περιοχής τους. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να γίνει αποδεκτό το παραπάνω 
αίτημα των κατοίκων των Γρεβενών προς όφελος της τοπικής κοινωνίας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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